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 Yttrande för yrkandet om återremiss av  §  124 Reglemente  för det kommunala 
 rådet för funktionshinderfrågor i Nynäshamns kommun 

 Sorundanet Nynäshamns kommunparti yrkar på återremiss av ovanstående ärende för att följande delar i 
 förslaget till reglemente ska ändras enligt nedanstående: 

 Om det som står i propositionen 1999/222:79  Från patient  till medborgare – en nationell handlingsplan för 
 handikappspolitiken  att handikappolitiken ska uppfyllas,  det som vi idag kallar funktionshinderfrågor, är en 
 demokratifråga, måste reglementet återremitteras och ändras i § 3.2, 5 och 7. Här nedan ges mer detaljerade 
 argument för denna ändring av reglementet som är orsaken till återremissen. 

 § 3 Rådet för funktionshinderfrågors uppgifter 
 § 3.2 ska ändras till att rådet ska vara  remissinstans  och inte rådgivande organ. Utredningen i handlingarna 
 visar att allvarliga felaktiga beslut har fattats för att rådet inte har givits tillfälle att yttra sig och om rådet blir 
 remissinstans, anser vi att möjligheterna att rådet får yttra sig i frågor som rör rådets målgrupper ökar, vilket 
 är högst önskvärt. Exempel på ett allvarligt felaktigt beslut gäller ombyggnationen av Nynäsvägen som 
 genomfördes 2013 och att den nya vägen samt trottoaren inte blev anpassade för att tillmötesgå t.ex. 
 rullstolsbundnas behov. Detta hade kunnat undvikas om rådet varit remissinstans. 

 §  5 Sammansättning 
 Det finns i huvudsak två skäl till att de  politiskt  valda ledamöterna ska utses av kommunfullmäktige  och 
 inte av kommunstyrelsen, som i förslaget till nytt reglemente. 

 Det ena skälet är att ur  demokratisk synpunkt  är det  kommunfullmäktige, kommunens högsta beslutande 
 organ som ska utse ledamöter. Det är tydligt att den politiska ledningen bedriver ett strategiskt arbete för att 
 samla så mycket under kommunstyrelsen som möjligt och det är inte demokratiskt. Exempel på det är 
 Landsbygdsutskottet, där utskottets ledamöter utses av kommunstyrelsen och inte av fullmäktige, strategin 
 för Stockholmsmarken, som är kommunens största markaffär på 255 miljoner ska inte beslutades av 
 fullmäktige utan bara av kommunstyrelsen etc. Detta vill vi motverka för att öka demokratin, insynen, 
 inflytandet och transparensen. 

 Förutom att fullmäktige är kommunens högsta beslutande organ, så finns det en viktig skillnad när det gäller 
 fullmäktiges och kommunstyrelsens representation i form av ledamöter. Fullmäktiges ledamöter är en direkt 
 återspegling av valresultatet det senaste valet. Representationen i kommunstyrelsen återspeglar snarast 
 politiska överenskommelser, som inte kan relateras direkt till valresultatet. 
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 Det andra skälet är att rådet får  större legitimitet  ,  om ledamöterna utses av kommunfullmäktige, som utser 
 merparten av övriga ledamöter i kommunens bolag, diverse föreningar etc. Om fullmäktige utser ledamöter i 
 t.ex. vägföreningar, vilket är fallet, finns det ingen anledning att inte det kommunala rådet för 
 funktionshinderfrågor också ska utses av fullmäktige. Att det är underställt kommunstyrelsen organisatoriskt, 
 är inte ett rimligt argument. 

 ●  Vi föreslår därför att fullmäktige utser de ledamöter (en ordinarie och en ersättare) och inte som i 
 förslaget att kommunstyrelsen ska utse dessa. 

 ●  Vidare föreslår vi att de olika nämnderna; socialnämnden, barn- och utbildningsnämnden, miljö- och 
 samhällsbyggnadsnämnden och kultur- och fritidsnämnden, utser sina ledamöter och inte som i 
 förslag att kommunstyrelsen ska utse även dessa ledamöter. 

 Vi kan dock förstå att det är bra, som föreslås, att ordförande och vice ordförande i rådet utses av 
 kommunstyrelsen, eftersom argumenten för detta förfarande är viktiga för att rådet ska få kontinuitet i 
 arbetet. 

 § 7 Närvarorätt 
 I förslaget betr. närvarorätt, föreslås att endast de ordinarie ledamöterna från kommunens nämnder har rätt 
 att närvara vid rådets sammanträden. Vi kan inte se hur ersättarna ska kunna få en insyn i rådets arbete, om 
 de inte är närvarande och får den kunskap om rådets arbete som behövs, när de ska träda in som ersättare. 
 Vi anser därför att den första meningen i denna paragraf ska ändras till: 

 ●  Ordinarie ledamöter och ersättare från kommunens nämnder har rätt att närvara vid rådets 
 sammanträden. 

 För Sorundanet Nynäshamns kommunparti 

 Lena Dafgård 
 Partiledare och 
 fullmäktigeledamot 
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